

طيبة بنت محمد الزرافية

طيبة بنت محمد بن عبدالرحمن الزرافية ، تشغل منصب مدير مشاريع في المركز الإحصائي لمجلس التعاون لدول الخليج العربية (GCC-Stat) منذ نوفمبر 2022م. كما شغلت منصب مدير ادارة اللجان والدعم الفني في الجهة ذاتها خلال الفترة من 2019م وحتى 2020م.

شغلت سابقًا منصب مدير ادارة الإحصاء والتخطيط في صندوق تقاعد موظفي الخدمة المدنية في سلطنة عُمان ، كما شغلت منصب رئيس قسم التخطيط والبحوث في الجهة ذاتها حيث عملت لحوالي 13 عام في مجال الدراسات الاكتوارية والبحوث والتخطيط الاستراتيجي. كما كانت عضو في فريق المشروع الوطني لتعديل أنظمة التقاعد ودمج الصناديق التقاعدية في سلطنة عمان.

بدأت طيبة مسيرتها العملية كمحاضر بجامعة السلطان قابوس في سلطنة عُمان خلال الفترة من 2002م وحتى 2008م. كما قامت بتدريس بعض مساقات المواد الإحصائية في جامعة التقنية والعلوم التطبيقية في سلطنة عمان.

شغلت عضوية مجلس إدارة شركة اسمنت عمان خلال الفترة من يناير 2021م وحتى مارس 2022م، بالإضافة إلى عضوية بعض اللجان الفنية.

حاصلة على ماجستير في علوم الأحصاء من جامعة شيفيلد بالمملكة المتحدة في عام 2004م، وبكالوريوس في الأحصاء من جامعة السلطان قابوس بسلطنة عُمان في عام 2002م .

Taiba Mohammad Al-Zarraf

Taiba Mohammad Al-Zarraf is a Project Manager at the GCC Statistical Center (GCC-Stat) since November 2022. Prior to this role, she was the Director of the Committees and Technical Assistance Department at the same organization from 2019 to 2020.

She previously held the position of Director of Statistics and Planning at the Civil Service Employees Pension Fund (CSEPF) in Oman, where she joined as Head of the Planning and Research Department in 2008. She has around 13 years of experience in CSEPF working on actuarial studies, researches and strategic planning. She was a member of the national project team for amending pension systems and merging pension funds in Oman.

Taiba began her career as a lecturer at Sultan Qaboos University in Oman from 2002 to 2008, and she also taught various statistical courses at the University of Technology and Applied Sciences in Oman.

She was a board member of Oman Cement Company from January 2021 to March 2022 and participated in several technical committees.

Taiba holds a Master's degree in Statistics from the University of Sheffield, United Kingdom, awarded in 2004, and a Bachelor's degree in Statistics from Sultan Qaboos University, Oman, obtained in 2002.